
DAVORKA MOSLAVAC FORJAN:  

- Dobro jutro svima!  

Imam pitanje za gospodina gradonačelnika a radi se o Kulturnom centru Dubrava i o 

velikoj dvorani koja se nalazi s istočne strane Kulturnog centra Dubrava koja već 30 godina 

stoji u roh bau stanju, dakle nikad nije dovršena. To je inače jedna jako lijepa dvorana koja je 

akustična. Ja sam prošle godine bila na jednom koncertu tamo gdje Zagrebački solisti su imali 

koncert. Imali smo na glavama kacige od gradilišta. Na taj način zapravo se i htjelo ukazat na 

to da je to zapravo jedna divna dvorana koja može postati mali Lisinski, može primiti 300 do 

400 ljudi, može se koristiti za koncerte, za priredbe, za predstave, za kino projekcije međutim 

onda i dalje stoji golih zidova već godinama odnosno desetljećima. Informaciju koju smo dobili 

znači u vijeću gradske četvrti je da zapravo nisu uređeni imovinsko-pravni odnosno da ima 

nekoliko vlasnika tamo i da se to rješava. Međutim građanima se čini da to ide jako sporo tako 

da bi zapravo ja molila a molila bi i pisanim putem da mi se odgovori u kojoj je to fazi, zašto 

to ide tako sporo i može li se to ubrzat. Dakle apeliramo, apeliramo da se to što prije završi.  

Hvala.  

 

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Želi li gradonačelnik dat odgovor? Želi ali će ga dati u njegovo ime zamjenik 

gradonačelnika Luka Korlaet. Izvolite.  

 

LUKA KORLAET:  

- Poštovani predsjedniče, kolegice i kolege, kolegice Forjan hvala na pitanju.  

Da i ovoj Upravi u skladu s našim izbornim programom koji apostrofira značaj kulture 

u zajednici je Kulturni centar Dubrava izuzetno bitan. I kao što je isto i vijeće gradske četvrti 

jako zainteresirano tako smo i mi zainteresirani da se to što prije provede.  

Ja vam mogu reći detaljnije stanje stvari vezano naravno za te nesretne imovinsko-

pravne odnose. Kad se pogleda zemljišno knjižno stanje ispod dvorane onda se vidi ovo što ste 

vi rekli da je nekoliko čestica ispod same zgrade. Grad je uknjižen na svim česticama osim 

jedne a ta je čestica zapela u sporu koji svoje korijene vuče još iz 1958. godine. Dakle taj spor 

je i dalje u toku. Zagreb, Grad Zagreb ga vodi protiv fizičke osobe i već je jednom dobio 

prvostupanjsku presudu ali je po žalbi sud ponovno morao provesti raspravu. I sad da skratim, 

ako nađemo dio dokumentacije da je prijavnim listom i predmetna čestica prije 40 godina bila 

sastavni dio obuhvata to će onda biti riješeno brzo, a ako nađemo da nije morat ćemo dokazivati 

da smo građenjem stekli vlasništvo. Mi se nadamo da će ovo prvo biti slučaj. Ročište će biti 

zakazano početkom iduće godine a nadajući se tome osigurali smo sredstva u proračunu Ureda 

za izgradnju Grada za projektnu dokumentaciju u 2023. godini.  

Tako da evo, zainteresirani smo isto kao i vi. Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo gospodinu Korlaetu.  

Imamo zahtjev za dodatnim pojašnjenjem. Izvolite zastupnice Moslavac Forjan.  

 

DAVORKA MOSLAVAC FORJAN:  

- Zapravo je to više komentar jer dok se, to sam zaboravila reći, dakle dok se god ne 

riješe ti imovinsko-pravni odnosi dakle Kulturni centar se ne može prijavljivat ni na EU fondove 

niti bilo šta drugo radit tako da evo, to je zapravo kompleksan jedan problem koji apeliramo 

evo. Naravno nije, neke stvari nisu do vas ali evo bilo bi, građanima Gornje Dubrave bi bilo 

drago da se to što prije riješi.  

Hvala.  


